

Aspiring Lawyers and Economists: English & Communication Programme 未來律師或經濟學家: 英語交際課程 (OS1)

學校地點: University of Oxford St. Edmund Hall 年齡: 16 歲或以上

課期: 2 星期 開課月份: 7 月

每班人數: 10 - 15 人 開課日期: 29 Jul - 11 Aug

英語程度要求: 相等 IELTS 5.0 或以上的英文程度 學費: 2 星期 £3,980

* 學費包括住宿(牛津大學聖艾德蒙學院內)、講座及二對一輔導、學習材料、嘉賓學術講座、證書、個性化成績單、早晚兩餐膳食、午後和夜間活動、倫敦一日遊費用

導師: 現任倫敦政治經濟學院 (LSE) 導師、律師、業內經驗豐富的導師教導

Course objective 課程目的:

ECP is designed for students who hope to further consolidate their English language skills whilst also gaining an understanding of either Economics or Law at university level. All students will attend lectures in English & Communication to develop and strengthen their writing, listening, reading and speaking skills. Students must choose the 'Economics strand', the 'Law strand' or the 'English strand' to attend lectures and tutorials in the selected strand.

英語交際課程適合希望提高英語水準並初步接觸大學經濟學或法學專業的學生。參加此課程的學生將接受英語交流培訓以鞏固和提高英語聽、說、讀、寫能力。此外，每個學生還應從“經濟學”、“法學”和“英語”之中選出專業並參加專業課輔導。

Course overview:

- 30 hours of lectures; including English & Communication **AND** Introduction to Law & International Relations **OR** Introduction to Economics & the Business Mastermind **OR** The Art of Acting and Communication
- 3 hours of two-to-one tutorials with the faculty members
- Wide selection of activities and coach excursion to London; including punting, Oxford Castle, Debate Night and Bicester Village etc.
- The Oxford Spires Graduation Certificate

課程概要:

- 30 小時課堂；包括英語交際 **及** 法學和國際關係學入門 **或** 經濟學和商學入門 **或** 表演和交流藝術
- 3 小時 二對一輔導
- 多元化課外活動和倫敦觀光遊覽；包括泛舟河上、參觀牛津城堡、晚間辯論會、逛比斯特購物街等
- 完成課程，學生可獲牛津銳思畢業證書

Course descriptions 課程簡介:



*以上資料只供參考，一切以院校官方網站所提供的資料為準。

Lawyers and Economists Advanced Programme 未來律師或經濟學家高級課程 (OS2)

學校地點：	University of Oxford St. Edmund Hall	年齡：	16 歲或以上
課期：	2 星期	開課月份：	7 月
每班人數：	10 - 15 人	開課日期：	29 Jul - 11 Aug
英語程度要求：	相等 IELTS 5.0 或以上的英文程度 (需提交近期的考試成績及安排 SKYPE 面試)	學費：	2 星期 £ 3,980

* 學費包括住宿 (牛津大學聖艾德蒙學院內)、講座及二對一輔導、學習材料、嘉賓學術講座、證書、個性化成績單、早晚兩餐膳食、午後和夜間活動、倫敦一日遊費用

導師：現任倫敦政治經濟學院 (LSE) 導師、律師、業內經驗豐富的導師教導

Course objective 課程目的：

LEAP is a highly specialised and selective programme designed to nurture the next generation of lawyers and economists. We have designed the programme to incorporate elements of both Economics and Law as we believe that a solid foundation in these subject-areas is integral for excelling in either field.

LEAP is suitable for students hoping to gain an understanding of both Economics and Law at university level. All students will attend morning lectures in both Economics and Law, and must choose either the 'Economics strand' or the 'Law strand' as they will attend tutorials in their chosen strand to acquire more in-depth knowledge of the subject.

此課程是專門培養律師和經濟學家的高級課程，同時包含經濟學與法學內容。我們深知一點：無論你想成為一名出色的律師還是經濟學家，都必須掌握扎實的經濟學與法學基礎知識。經法高級課程適合希望同時接觸大學經濟學和法學專業的學生。參加此課程的學生上午上經濟學及法學課，還需從“經濟學”和“法學”之中選定專業並參加更深層次的專業課輔導。

Course overview：

- 30 hours of class time; including both Economics and Law at University level **AND** Economics strand **OR** Law strand
- 3 hours of two-to-one tutorials with the faculty members
- Wide selection of activities and coach excursion to London; including punting, Oxford Castle, Debate Night and Bicester Village etc.
- The Oxford Spires Graduation Certificate

課程概要：

- 30 小時課堂；包括經濟學及法學課和經濟學或法學深入課輔導
- 3 小時二對一輔導
- 多元化課外活動和倫敦觀光遊覽；包括泛舟河上、參觀牛津城堡、晚間辯論會、逛比斯特購物街等
- 完成課程，學生可獲牛津銳思畢業證書

Course descriptions 課程簡介：

Introduction to Economics & the Business Mastermind **AND**
Introduction to Law & International Relations
經濟學及商學入門課程、法學及國際關係學入門課程

All students must attend these lectures in the morning 上午的講座是所有學生的必修課

Economics Tutorials
經濟學輔導課程

For 'Economics strand'
students only
僅針對“經濟學專業”學生

Law Tutorials
法律輔導課程

For 'Law strand'
students only
僅針對“法律專業”學生

*以上資料只供參考，一切以院校官方網站所提供的資料為準。